
 
 

15th April 2025                                                Circular No. 24065 

 

Dear Parents/Guardians, 

World Book Day, Parent-child Reading Program & other reading activities in April 2025 

World Book Day, a yearly event held on 23rd April, is organised by the United Nations 

Educational, Scientific and Cultural Organisation (UNESCO) to promote reading, publishing 

and copyright. We encourage all students to read and celebrate this special event in April 2025. 

CSK – Parent-child Reading Program (14th to 30th April) 

• Students are encouraged to read books and share them with their parents and family 

members. They are required to complete the reading records and submit them to the Chinese 

teachers after the Easter Holiday. 

The Hong Kong Public Libraries (HKPL) – Hong Kong Reading Week 2025 

Students are encouraged to join large-scale, territory-wide reading activities from 19th to 27th 

April 2025 in both online and onsite modes. 

• ‘Read Together for Half an Hour’ will be held on 23rd April 2025. Students are invited to 

engage a 30-minute read at different reading locations to cultivate their reading habits and 

create an atmosphere for reading together. 

• REadCONNECT Family Activities (27th April 2025) includes a series of fun-packed and 

interesting activities, such as the iconic Reading Tram Ride, Author Meets-and-Greets and 

Creative Book Making Workshops. 

For more details about these events and other Hong Kong Reading Week 

activities, please visit the event webpage at https://www.hkpl.gov.hk/hkrw. 

Please encourage your son/ward to join these activities. Let’s celebrate the World Book Day 

and embrace the joy of reading together. 

For enquiries, please contact Ms. SF Lee, our Teacher Librarian at 2711 8175. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Lee Po Chu Fiona 

Principal 

 

https://www.hkpl.gov.hk/hkrw


 
 

通告編號：24065 

敬啟者： 

2025 年 4 月世界閱讀日、親子閱讀計畫及其他閱讀活動 

聯合國教科文組織把 4 月 23 日定為「世界閱讀日」，希望藉著這個重要的日子，     

向大眾(尤其是年青人和兒童)推廣閱讀和寫作，以及宣揚跟閱讀關係密切的版權意識。

本校鼓勵學生於 2025 年 4 月一起閱讀，以慶祝這個特別的日子。 

 

CSK – 親子閱讀計畫（4 月 14 日至 30 日） 

• 同學須自行挑選圖書閱讀，與家人分享閱讀心得，完成「親子閱讀計劃」紀錄，於復

活節假期後交予中文老師。 

 

香港公共圖書館 – 香港閱讀週 2025 

學生可於 2025 年 4 月 19 日至 27 日期間參與多項全港性網上及實體讀書活動。 

 

• 「共讀半小時」活動 – 學生可於 2025 年 4 月 23 日，進行半小時的閱讀活動，閱讀的

形式、場地及時間不限，讓學生感受到濃厚的閱讀氣氛，將閱讀融入生活，成為習慣。 

• REadCONNECT 「同心共讀」親子樂活動 – 舉行日期為 2025 年 4 月 27 日，內

容包括一系列充滿樂趣和趣味的活動，例如標誌性的雷丁電車之旅、作家見面會和創

意圖書製作工作坊。 

 

有關以上活動及其他香港閱讀週活動的詳情，

請瀏覽活動網頁 https://www.hkpl.gov.hk/hkrw。 

希望 閣下能鼓勵 貴子弟踴躍參與「世界閱讀日」各項活動，享受閱讀樂趣。如

有查詢，請致電 2711 8175 聯絡圖書館李老師。  

 

  此致 

各家長 

 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李寶珠 啟 

二○二五年四月十五日 

 

https://www.hkpl.gov.hk/hkrw

